
 

Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 17. september 2018  
 
 
Deltagere: Tove, Ingelise, Karsten og Tanja                    Afbud: Jens og Bjarne 

 
  

• Godkendelse af referat 
 Sidste mødes referat var på forhånd godkendt og afsendt til kontoret. 
 

  

• Siden sidst 
  - Per Skau har indkaldt til husbestyrelsesmøde i Aktivitetshuset, da 
  Korskærparken vil have deres egen rengøring fremover. Der skal  
  derfor ansættes en rengøring til aktivitetshuset. 
  - Der er kommet "parkering forbudt" skilte op langs brandvejen,  
  Søndermarksvej, og de første bøder er uddelt. 
  - De tre andre afdelinger i Sønderparken har vedtaget forslag om at 
  der skal opsættes klatremur ved hoppepuden. Forslaget kommer til 
  afstemning for afdeling 12 på generalforsamlingen. 
  - Tove har været til forretningsudvalgsmøde angående helhedsplanen 
  der udløber d. 31. december 2018. Der er sendt ny ansøgning om 3 
  års forlængelse. Svar kommer i november. 
  - Jens Christian Lybecker har sendt invitation til formændene,  
  angående "walk n´talk" med helhedsplansudvalget d. 24. september, 
  fra Hannerup kirke, rundt i Sønderparken. 

 

 

• Økonomi 

 Det er stadig kun i småtingsafdelingen at vi bruger penge, print, kaffe osv. Så 

 økonomien er som altid god. 

 

 

• Forberedelse til det ordinære obligatoriske afdelingsmøde d. 25. september 

  - Det er besluttet at der i år serveres varmt mad med et glas vin, samt 

  kaffe/the. 

  - Kontoret stiller forslag om klatremur ved hoppepuden. 

  - Bestyrelsen stiller endnu engang forslag om lånebil. 

  - Der er indkommet enkelte forslag fra beboere. 

  - Der er indtil nu tilmeldt 62 husstande. 



   

• Eventuelt 

 Møde angående optimering af vores vaskerum planlægges til en torsdag, 

 således Karsten også har mulighed for at deltage. 

 

 

 

 

Næste møde finder sted mandag d. 8. oktober 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Tanja A. Thinnesen. 


